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Tisztelt Lukács András Úr! 
 
 
Mi is úgy gondoljuk, hogy alig van az országban olyan település, ahol ne okozna komoly 
gondot az egyre növekvő teherforgalom. Sajnos mi is ezen települések közé tartozunk, ami 
ellen már nem egy esetben felléptünk. Csekély az eredmény, amit elértünk, néhány 12 tonna 
feletti súlykorlátozó tábla.  
 
Egyetlen megoldást tudnék elképzelni, elkerülő út építését. Ahogy a kormány terveit 
ismerem, ez nem jellemző, hogy ilyen kis falu esetében, mint Bajna, még csak említést is 
tegyenek róla, vagy bármilyen távlati tervben szerepelne. 
 
A vasúti szállítás valóban enyhítene a gondokon, valami miatt azonban Magyarországon nem 
terjedt el úgy, ahogy az indokolt lenne.  
 
Bajna, 2006. február 2. 
 
 
Bízva a jövőben, 

üdvözlettel: 
 
 

Kalmár Zoltánné 
Bajna község polgármestere 

 


